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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:361 Gårdsförsäljning 

Under de senaste åren har antalet mikrobryggerier/bryggerier ökat kraftigt i 
Sverige. Bara i Dalarna finns det nu cirka 15 stycken. 

År 2018 uttalade en majoritet i riksdagen att man ville se ett införande av 
gårdsförsäljning. Den utredning som skulle tillsättas i år har ännu inte blivit av.

Gårdsförsäljningen är en möjliggörare för att skapa ett blomstrande näringsliv i 
de mindre kommunerna utanför de större städerna. Det är också där många av 
dessa mikrobryggerier/bryggerier finns. 

Min fråga till socialminister Lena Hallengren lyder:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att säkra att gårdsförsäljningen 
blir verklighet?

………………………………………

Malin Höglund (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2020-11-06
Besvaras senast
2020-11-18 kl. 12.00


